
I

Besluitenlijst van de vergadering van de Pol¡tieke avond Westerveld d.d.4 februari 2020

Aa

Raadsleden: De heren K. Molenkamp (DSSWSW), A.K. Schoenmaker (DSSW SW), J.H. Bruursema (GB), J.P

Slootweg (WD), H.A. Jansen (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), M. van

de Kasteelen (PW), J.N. de la Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSSWSW), J.W. Mones - Kassies (GB), M.W.
Mulder - van Eerden (GB), C.N.G. Starke (WD), en A.R. Oosterhuis (PW)

Colleeeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambteliike orsanisatie: de heren Meulenbeld en Veldhuis
Externen: --

(m.k.)

Mevrouw R. Masselink - Den Hollander

Voorz¡tter:
Griffier:

De heer H. Jager
Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

1.

2.

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezieheid van mevrouw Masselink - Den Hollander

Bekiik hier de live beelden

Op 4 februari 2O2O zijn de raads- en commissieleden per brief door het college geTnformeerd over
de Regio Deal Zwolle. Op 14 februari 2020 neemt het Rijk het besluit welke regio's in deze derde
tranche kunnen rekenen op een bijdrage van het Rijk. Wethouder Smidt roept namens het college

de raadsleden op om via sociale media hier aandacht voor te vragen.

ln het kader van duurzaamheid overhandigt wethouder Doeven alle raads- en commissieleden allen

een Bambook met als doel het gebruik van papier terug te dringen.
Bekiik hier de live beelden

De voorzitter stelt voor om de volgende stukken aan de agenda toe te voegen:

- Raadsvoorstel overwijziging samenstellingwerkgeverscommissie

- Motie vreemd aan de orde van de dag Progressief Westerveld over toekennen subsidie GasDrOvF

- Motie vreemd aan de orde van de dag Progressief Westerveld en PvdA over het 5G netwerk

- Motie vreemd aan de orde van de dag Gemeentebelangen over collectieve evenementen
verzekering voor gemeenten

De raad stemt in met deze toevoeging aan de agenda.

Bekiik hier de live beelden

De volgende besluitenlijsten en toezeggingenlijst worden vastgesteld:
- Politieke avond Westerveld 21januari2Q2Q

st Politieke avond 21 anuari 2020 besluitvo

3.



. Concept besluitenlijst Pol¡tieke avond 2l januari 2020 over het initiatiefvoorstel
ondersteuning Stichting Cultuurbrug

o Concept besluitenlijst Politieke avond 2l januari 2020 over proces concept-REs Westerveld
¡ ToezeÊsinsenliist tot 4 februari 2020

Toezeqging
Wethouder Smidt zegt toe de vragen die naar aanleiding van de ingekomen brief van de Raad van State

inzake bestemmingsplan Havelte eind week 7 van202O te beantwoorden (zie toezegging 20797203-3
Politieke avond Westerveld).
Aantekeningen
Tijdens de Politieke avond d.d. 3 december 2019 heeft wethouder Smidt toegezegd om de vragen die zijn
gesteld naar aanleiding van de ingekomen brief van de Raad van State inzake het bestemmingsplan Havelte
(B), schriftelijk te beantwoorden. Mevrouw Mones vraagt naar de stand van zaken. De heer Beets wil weten
wanneer de schriftelijke beantwoording kan worden verwacht.

Wethouder Smidt excuseert zich voor het feit dat de raad nog geen antwoord heeft ontvangen. Hij geeft aan

dat er een juridische analyse zal plaatsvinden.

Bekiik hier de live beelden

4.
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De raad maakt seen gebruik van de moeeliikheid om vragen te stellen over de ingekomen stukken

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Aanvraag vergunning laagvliegroutes
Mevrouw Kiers (DSSW SW)

Vragen

DSSW SW maakt zich zorgen over de ontwikkeling voor de leefbaarheid in Westerveld en vraagt aan het
college om ons nader te informeren over:

- de invloed op en gevolgen voor inwoners en gebieden in de gemeente Westerveld
- de gevolgde procedure en de mogelijkheid om hierop invloed uit te oefenen
- hoe het college hierin de belansen van de Âemeente Westerveld gaat vertegenwoordigen

Onderwerp: Laagvliegroutes straaljagers luchtmacht
De heer Van de Kasteelen (Progressief Westerveld)

L ls het college formeel op de hoogte gebracht van het voornemen van het Ministerie van

Defensie om Route 10-A weer in gebruik te nemen?

2. ls het college met ons van mening dat het opnieuw in gebruik nemen van deze
Laagvliegroute buitengewoon onwenselijk is gegeven de consequenties voor inwoners en

natuur in het westelijk deel van de gemeente, met name in de vorm van geluidsoverlast als

ook in de vorm van mogelijk andere milieuschade?

3. ls het college bereid om met de haar ten dienste staande middelen alles te doen wat
mogelijk is om het opnieuw in gebruik nemen van deze route te voorkomen en hiertoe
samen te werken met de provincie Friesland, de betrokken gemeenten in Friesland, de
provincie Overijssel en de betrokken gemeenten in Overijssel en met de provincie Drenthe?

4. ls het college bereid om de raad regelmatig en nauwgezet op de hoogte te houden van de

ontwikkelinsen in dit dossier?

Vragen

Toezeqginq

Beantwoording colleee
Wethouder Doeven is het met DSSW SW en Progressief Westerveld eens dat de laagvliegroute zo snel
mogelijk van de kaart gaat. Hij is bereid om hierover met andere overheden in overleg te treden. De vraag

over wat de gevolgen zijn voor de natuur kan hij niet beantwoorden.
Aantekeningen
Zowel de heer Slootweg als de heer Puper zijn van mening dat mocht het aan de orde zijn, deze discussie in

een bredere zin te willen voeren.
Bekiik hier de live beelden



Onderwerp: De inhoudelijke reactie van het college op de RvS uitspraak over het bestemmingsplan
Meerkamp lll Havelte
Vraag
Vraag 1: Wat is de reden dat de reactie langer duurt?
Yraag2: Wanneer komt het college nu met de beloofde react¡e?

Toezeggins
Zie de toezegging van wethouder Smidt onder agendapunt 3 naar aanleiding van de vragen op de

toezeggingenliist.
Bekijk hier de live beelden

Om 20:28 uur verlaat de heer De la Mar de vergadering

6.

Vanaf 20:30 uur neemt de heer De la Mar weer deel aan de vergadering.
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Voorsesteld raadsbesluit:
Besluitpunt 1

Het raadsbesluit van 29 mei 2018, voor wat betreft de samenstelling van de werkgeverscommissie,
intrekken

Besluitpunt 2

Als leden van de werkgeverscommissie 2020 te benoemen de leden: J. Puper, G. Ballast en J. Mones-

Kassies

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt unaniem aanvaard

Toezegginq

Aantekeningen
- De heer De la Mar neemt niet deel aan de stemm¡ng.

Bekiik hier de live beelden

Oproep aan het college:
- het meeriarig subsidieverzoek van Stichting GasDrOvF alsnog toe te kennen.

Conclusie voorzitter
De fractie van Progressief Westerveld houdt de motie aan.

Aantekeningen:
- Wethouder Smidt ziet geen meerwaarde in het volgen van de procedure om subsidie te

verstrekken. Elke procedure heeft eindigt met een afwijzing door de Raad van State. Juridische

advisering heeft veel geld gekost en niets opgeleverd. Het college is daarom op zoek naar andere

wegen. lnmiddels heeft de portefeuillehouder intensief contact met de stichting GasDrOvF. Samen

met hun wil hij de kennis en inzet bundelen en door ¡ntensievere samenwerking tot een

gezamenlijke strategie te komen.
- Mevrouw Oosterhuis geeft aan de motie te willen aanhouden.

Bekiik hier de live beelden

Draagt het college op om met spoed een brief aan de voorzitter van de Tweede Kamer te sturen waarin

aangegeven wordt dat:
- veel inwoners, ook van onze gemeente, hun zorgen hebben geuit over de voorgenomen uitrol van

5G in 2021;
- de gemeenteraad van Westerveld van mening is dat Rijk en gemeente een belangrijke

verantwoordelijkheid dragen ten aanzien van de gezondheid en leefomgeving van hun inwoners
- de voorgestelde wijziging van de Telecomwet, waarbij gemeenten verplicht worden "in te stemmen

met elk redelijk verzoek" van telecomaanbieders, ingrijpt in de autonomie van onze gemeente;

- er nog nauwelijks een breed maatschappelijk debat gevoerd is, terwijl burgers niet kunnen

ontkomen aan de mogelijke gevolgen van de voorgestelde wetswijziging in ieder geval een

Conclusie voorzitter
De motie wordt aanvaard met de stemmen van de fracties Progressief Westerveld, Gemeentebelangen en

PvdA voor (9 stemmen voor en 7 stemmen tegen).



Aantekeningen:
- Mevrouw Kiers is van mening dat dit onderwerp op landelijk niveau dient te worden opgepakt en

dat het niet aan de lokale overheid is.

- De fractie van het CDA wil gebruik maken van de landelijke partijlijn. De fractie heeft nog geen

enkele reactie van inwoners over het onderwerp ontvangen. De heer Ballast wil zich niet uitspreken
vanuit de gemeente Westerveld.

- De heer Slootweg wil het debat in de tweede kamer afwachten, de fractie van de WD zal de motie
niet steunen.

- Volgens wethouder Smidt ligt de discussie in Den Haag en is het n¡et aan de lokale overheid. Het
college is van mening dat de Tweede kamer z'n werk moet doen. Hij verwijst naar een brochure van
de GGD.

Bekiik hier de live beelden

Verzoek aan het college:
- de raad spoedig, ook in het licht van 75 jaar vrijheid, waar veel kleine organisatie hun mede werking

aan verlenen, te informeren over de mogelijkheid van het afsluiten van een collectieve
evenementen verzekering.

Conclusie voorzitter
De motie wordt unaniem aanvaard

Aantekeningen
- Alle fracties zijn bereid om de motie te steunen. De heer Schoenmaker brengt de suggestie in om

een vergunning-light te introduceren. De heer Slootweg verwijst naar een bijeenkomst op 12

februari 2020 over het organiseren van evenementen.
- Burgemeester Jager is bereid om het verzoek zoals in de motie staat verwoord verder uit te zoeken.

Hij vraagt wel om hier iets meer tijd hiervoor uit te trekken, omdat er ook een juridische toets dient
plaats te vinden. Daarnaast meldt hij dat de vergunning-light op dit moment al wordt uitgevoerd.

Bekijk hier de live beelden

10.

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 25 februari 2020

De

J. van Hoekstra

De voorzitter sluit het besluitvormende deel van de vergadering.
Bekijk hier de live beelden


